
Finansudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 2. maj 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU § alm. del

§ 9 Spørgsmål 11
I fortsættelse af skatteministerens svar på spørgsmål 163, FIU alm. del - § 7
ønskes oplyst, hvad der er baggrunden for og forklaringen på, at SKAT først
nu har rejst krav om kildebeskatning, når de pågældende forhold er påpeget i
den offentlige debat i en årrække, og de pågældende udbetalinger allerede
måtte være fremgået af de undersøgelser, som SKAT indledte i 2006 og 2007
vedrørende kapitalfondsovertagelser i Danmark.

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kristian Thulesen Dahl
formand
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